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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕЖДУНАРОДНО СЪТРУДНИЧЕСТВО 

И ТУРИЗЪМ, ЕВРОПЕЙСКИ ПРОГРАМИ И ПРОЕКТИ 

 

 

ПРОТОКОЛ № 9 
 

От съвместно заседание на Постоянната комисия по международно 

сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти и Постоянна 

комисия по финанси и бюджет, проведено на 12.06.2024 г.  

 

Днес, 12.06.2024 г.  в зала 2, на „Московска“ № 33, се проведе 

заседание на Постоянната комисия по международно сътрудничество и 

туризъм, европейски програми и проекти. 

 

Заседанието беше открито от г-жа Цветелина Симеонова-Заркин – 

председател на комисията в 10.00 часа. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват  

8 общински съветници, поради което заседанието може   да бъде проведено, 

Заседанието има кворум и може да започне своята работа. 

 

След проверка на кворума г-жа Ц. Заркин подложи на гласуване дневния 

ред, като отбеляза, че има една допълнителна точка 

 

 

 

 

 

 

 

Цветелина Симеонова-Заркин -за 

Станислав Младенов – за 

Екатерина Йорданова - за 

Саад Алуани -за 

Пламена Терзирадева-Велкова –за 

Диян Стаматов-за 

Иван Алексиев - за 

Емил Димитров - за 

 

Съгласно проведеното гласуване дневния ред е приет. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

8 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 
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По т. 1 от дневния ред: 

 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-4793/04.06.2024 г. относно участие на 

Столична община като партньор в проектно предложение „OPEL – 

Оптимизиране на спешната диагностика при предизвикателни случаи на 

горски пожари“ за кандидатстване за финансиране по Програма 

„Механизъм за гражданска защита на ЕС“ (UCPM 2027) с вносител 

Никола Барбутов – зам.-кмет на СО, Направление „Европейски политики, 

международна дейност и туризъм“. 
 

Г-жа М. Гончева поясни, че това е един от двата доклада, които ще 

представи накратко. В доклада става дума за кандидатстване на Столична 

община, като партньор, съгласно изискванията на програмата по програма 

„Механизъм за гражданска защита“ на ЕС. Направи едно въведение, че 

преди 4 години 2020-2022 г. се изпълнява проект от Столична община също 

по тази програма. Механизма за гражданска защита на ЕС е програма 

директно към Европейската комисия и финансира проекти за международно 

сътрудничество и подкрепа на екипи от държавите членки на ЕС, които са 

отворени по различните покани. Те най-често са свързани по разработване 

на сценарии, програми и мерки за обединени усилия, които да реагират на 

случаи на спешни ситуации. В 2020-2022 г. се работи по темата свързана със 

земетресенията и Дирекция „Аварийна помощ и превенция“ на СО участва 

активно в това обучение, което е било изключително полезно хората да 

бъдат на терен заедно със сценария в Черна Гора. 

Проекта „Оптел“ по т. 1 от дневния ред надгражда усилията на същия 

този проект в Черна Гора, Кипър. Той е с вносител европейски партньор 

Университет във Кипър и е насочен отново по отворена покана на 

програмата, която е за превенция и горски пожари. 

Затова първото проектно предложение в което СО да се включи, като 

партньор е заедно със консорциума от предишен проект, който надгражда 

темата и е свързан с изграждане на капацитет от една страна анализи за 

конкретната ситуация на ниво София, като регион за гражданска защита. 

Подкрепа за проекта СО има от Българска академия на науките, които са 

също асоцииран партньор и от Генерална Дирекция на МВР, които са 

националния орган, който изпълнява гражданската защита в България. Те са 

дали своята подкрепя за СО заедно със Министерство на вътрешните 

работи, Черна Гора, Австрийска организация свързана със бедствия, 

Италианския червен кръст и няколко гръцки организации. 

Партньорите са обединени да направят оценка на текущото състояние на 

механизмите за сътрудничество между отделните организации и в случаи на 

наличие на горски пожари идеята е екипите да добият допълнителни 

компетентности участвайки в проекта и да разработят готов сценарии. 
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Един от терените в този проект, който ще случват пилотни дейности за 

координиране на съвместни дейности при спасителни операции ще бъде на 

територията на Природен Парк Витоша. 

Съгласно указанията, съгласно изискванията се подготвя кандидатстването 

на СО в тези партньорски проекти. СОС е необходимо да даде съгласие 

Столична община да участва, като партньор. Съгласно изискванията на 

Програма „Механизъм за гражданска защита“ участието на партньорите е 

обвързано с 10% собствен принос от бюджетите по които се кандидатства 

по проектите. В този случай бюджета на СО е в размер на 115 150 лв., а 10 

% е в размер на 11 516 лв.  

Г-жа Е. Йорданова попита какъв е хоризонта на проекта?  

В отговор г-жа М. Гончева каза, че е за 24 месеца. 

Г-жа Е. Йорданова предложи да бъдат включени и общински съветници 

от комисията по време на този проект във форуми в които преценят, че е 

възможно, но най-вече да се види външния опит, както и в заключителни 

събития. 

Това не е искане само към този проект. Комисията настоява да има 

възможност да бъде представена, да участват представители на комисията, 

а също така и външни експертни на комисията. 

 

 

След представянето на доклада и въз основа на състоялите се 

разисквания и предвид положителни становища на ПК по финанси и 

бюджет  и ПК по обществен ред и сигурност, г-жа Ц. Заркин подложи на  

гласуване решението на комисията:  

 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 

 

8 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Цветелина Симеонова-Заркин -за 

Станислав Младенов – за 

Екатерина Йорданова - за 

Саад Алуани -за 

Пламена Терзирадева-Велкова –за 

Диян Стаматов-за 

Иван Алексиев - за 

Емил Димитров - за 
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По т. 2 от дневния ред: 

 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-4789/04.06.2024 г. относно участие на 

Столична община като партньор в проектно предложение „FireGAID – 

Симулация на риска от пожари и геопространствена информационна 

система с вграден изкуствен интелект за подпомагане на вземането на 

решения за предотвратяване на горски пожари  за кандидатстване за 

финансиране по Програма „Механизъм за гражданска защита на ЕС“ 

(UCPM2027) с вносител Никола Барбутов – зам.-кмет на СО, Направление 

„Европейски политики, международна дейност и туризъм“. 

 

 Г-жа М. Гончева отбеляза, че това е проект „FireGAID - Симулация на 

риска от пожари и геопространствена информационна система“. 

Кандидатстването е по същата Програма „Механизъм за гражданска защита 

на ЕС“. Столична община има възможност да участва с две проектни 

предложение и всъщност се възползва максимално от това. Затова се 

подготвя кандидатстването в още едно проектно предложение с 

университета Падуа-Италия. 

Темата е отново превенция на градските пожари, но тук партньорския 

консорциум  различен. По различното в този проект е поставянето върху 

разработването на геопространствена система с помощта на изкуствен 

интелект, която ще прави преглед и възможности за реагиране, 

информиране пред възникването на пожари. 

Това е проект, който възлага идеята на използване на съвременните най-

нови технологии и навлизането на изкуствен интелект, който да се ползва. 

Последствие в случай на одобрение на проекта да послужи, като база за 

доразработване на този алгоритъм. 

Отново е свързан с проучване на системата за ранно предупреждение за 

горски пожари за изграждането на самата геопространствена система за 

симулации. 

Тук се предлага отново Столична община да направи такава симулация, 

която ще бъде на полигона на Дирекция „Аварийна помощ и превенция“ в 

район „Панчарево“. 

В случай на одобрение на проекта СО отново ще има възможност да 

разиграе сценарии и е предвидено международните екипи да дойдат в 

София. 

Съгласно изискванията 208 117 хил.лв. е бюджета, 90% безвъзмездна 

финансова помощ и 10 % съфинансиране в размер до 20 811 лв. 

 Г-жа Ц. Заркин каза, че единственото и притеснение е дали няма 

някакво припокриване, въпреки, че вижда, че втория проект акцентира по-

скоро върху превенцията, а първия е навременната реакция. 
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Г-жа Ц. Заркин попита кандидатстването по една и съща програма със 

сходна тематика няма ле да бъде счетено, като недостатък от оценителната 

комисия? 

 Г-жа Е. Йорданова каза, че подържа предишното становище. И тук 

прави препоръка за включване на представители от комисията. Наясно е, че 

е допустимо да се кандидатства с два проекта. Вижда, че и двата проекта са 

партньорски. Има ли СО амбиция в следващи подобни програми да се 

кандидатства и като водеща организация? 

 В отговор г-жа М. Гончева по отношение на съмнението и опасността 

за припокриване на дейности няма как да се случи. Във всеки един от 

проектите са разписани дейности, които не се дублират. В случай на 

изпълнение на проекта са избрани различни територии на които ще се 

изпълняват пилотни дейности. Съгласно изискванията на програмата е 

допустимо всяка една от организациите да участва, като местна власт, 

териториален орган. Ще се спазят всички изисквания за да не се допуснат 

съмнения за двойно финансиране на едни същи разходи по програмата. 

Съгласна е с твърдението на г-жа Е. Йорданова, че има изграден капацитет 

финансира организации за водещи партньори, които са сертифицирани. 

Това могат да бъдат органите на МВР в съответните държави, тъй като те са 

сертифицирани на ниво ЕС структури на гражданска защита, които 

оперират в отделните държави. 

СО и благодарение на Дирекция „Аварийна помощ и превенция“ и на 

натрупания опит през годините успява да са доближи почти до това 

сертифициране. 

 

След представянето на доклада и въз основа на състоялите се 

разисквания и предвид положителни становища на ПК по финанси и 

бюджет  и ПК по обществен ред и сигурност, г-жа Ц. Заркин подложи на 

гласуване решението на комисията: 

 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

 

8 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Цветелина Симеонова-Заркин -за 

Станислав Младенов – за 

Екатерина Йорданова - за 

Саад Алуани -за 

Пламена Терзирадева-Велкова –за 

Диян Стаматов-за 
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Иван Алексиев - за 

Емил Димитров - за 

 

По т. 3 от дневния ред: 

 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-155/22/23.05.2024 г. относно даване на съгласие 

за включване на Столична община като партньор в проектно предложение 

с наименование „Семейно равновесие и възможности за работа – 

Равнопоставеност - 2030“ (Family balance and Work Opportunities – Equal 

2030), по покана за набиране на проектно предложения за насърчаване на 

равенството между половете (CERV-2024-GE) по програма „Граждани, 

равенство, права и ценности“ към Европейската комисия с вносители 

Надежда Бачева – зам.-кмет на СО, Направление „Социални дейности и 

интеграция на хора с увреждания“ и Никола Барбутов – зам.-кмет на СО, 

Направление „Европейски политики, международна дейност и туризъм“. 

 

 

 Г-жа М. Гончева отбеляза, че в доклада става въпрос за програма 

„Граждани, равенство, права и ценности“ към Европейската комисия и за 

международен консорциум, който включва 11 партньора от 9 държави 

членки на ЕС. 

Този проект отново е свързан с обмяната на опит на информации, включване 

на столицата София в един международен консорциум, който работи по 

социалните политики. През 2022 г. София прие своя план за 

равнопоставеност. Теми, които засягат баланса между работата и личния 

живот. Всички са застрашени от този риск на бърнаут на прекалено много 

стрес на работното място и не достатъчно време за почивка. 

Всъщност този проект е насочен към това възможностите, които отделните 

партньори срещат и са изправени пред свързан с политиките за 

равнопоставеност на половете, за заплащане и актуалния проблем със 

бърнаут и предизвикателствата между професионалния и личния живот. 

Във всяко едно международно участие да чува името на София и да участва 

във тези международни партньорства, които са много полезни, защото ни 

държи активни в тази международна карта на активните организации 

участващи по проекти. 

Съгласно изискванията на програмата бюджета е 62 802 хил.евро от които 

отново има изискване за съфинансиране, а проекта е разделен в работни 

пакети, като се предвижда медийна  кампания за разпространение на 

резултатите. Предвижда проучване на баланса между професионалния и 

личния живот и най-вече транснационално обучение между партньорите-

срещи, идентифициране на добри практики, обсъждане на политиките на 

участващите градове. Водеща партньор на проектното предложение е 

община Загреб. 
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 Г-н С. Младенов попита каква е ролята в този проект за развитие на 

устойчиви общности? Това е един център, който е партньор по проекта, 

който в целите му си е записал собствен сайт. Като е записано следното 

нещо-равнопоставеността на жените и мъжете, сексизъм, ролята на медиите 

за насилието над жените, придобиване на лидерски и политически умения, 

джендър образование в училищата и как да започнем малък бизнес. 

И отбеляза, че БСП ще гласуват против за всички организации, които имат 

за цел да въвеждат джендър образование и да пропагандират тези идеи 

особено сред деца и хора във висши учебни заведения. 

 Г-жа Е. Йорданова каза, че темата е много важна. Също така 

препоръчва и настоява да участва в този проект. Темата с равнопоставеност 

се експлоатира изключително много за усвояване на средства, но не за 

привличане на средства за решаване на проблеми. Проблема с 

равнопоставеността в българското общество е изключително сериозен, 

такъв какъвто е и в повечето европейски общества. Под тази шапка много 

други движения се опитват да намерят място и да превземат женски 

организации за да ги изкривят и да работят за други групи граждани. 

Няма никакви претенции по отношение на други групи граждани, които 

искат да намерят място и за финансиране и да се организират. Но двата пола 

ясни са мъже и жени. В доклада се цитира за равнопоставеност. 

Факт е, че според г-н Младенов и ма проблем, който е отстраним. Този 

център дали не би могъл да бъде подменен, защото проекта се разписва във 

момента и може да се обърнем към някои от университетите. Най-вероятно 

това е в частта анализи и в частта разработване на документи. 

Може да се обърнем към УНСС, СУ „Св. Климент Охридски“, БАН, които 

работят по темите изключително задълбочено. На финална фаза може да се 

направи тази препоръка за да се замени този център. 

Но да не се спира проекта, тъй като проекта е изключително важен. И вярва, 

че това е една от тази причина липсата на баланс, защото нашето общество 

е все още доста стереотипно по отношение на жените в обществото. Факт е, 

че последните избори се постигна резултат 13.5 % жени кметове, което е 

показателно. И да говори се единствено за равенство между мъжете и 

жените възможности, защото равното представителство на двата пола в 

различните структури на обществото дава по-добри резултати за самите 

структури и това е доказано с числа. В бизнеса носи повече печалби, в НПО-

та носи повече подкрепа в живота носи повече хармония.  

Проекта ще го подкрепи и се заявява, като доброволец във всичките му фази 

и прави препоръка да се замени този център, защото е много важно да се 

излъчи послание. 

 Г-жа Ц. Заркин също се съгласи, че проекта има значение и няма 

съмнение, че тук става дума за джендър образование. Наистина това е 

проблем на обществото, равнопоставеността на жените и постигането на 

равновесие между семейство и работа. Вси още в традиционното семейство 
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жените са натовари с повече задължения. На мнение е, че има смисъл 

проекта и ще го подкрепи. 

 Г-жа П. Терзирадева отбеляза, че този център е предложен от Загреб 

водещия партньор. В този случай няма възможност да се замени. 

 Г-жа М. Гончева поясни, че не може да се направи тази промяна за 

участието на един партньор. Искат съгласие на СО да се кандидатства по 

проекта. Ще се предоставя регулярно информация по всички дейности по 

изпълнението на проекта.  

Поясни, че дежндър тематиката не е предмет на този проект. Предмет е по-

скоро плана за равнопоставеност на половете, както и плана за равенство на 

половете на СО, който е приет 2022 г. и ще се изпълнява със рамката 6 

години до 2028 г. 

Участието в този проект дава възможност на Столична община да 

актуализира, да прецени до къде мерките които е заложила са съответните, 

дали има нужда нещо да се промени. Но когато говорим за политики няма 

как да бъде разписано нещо което може да фигурира в устава в стратегията 

на различни организации за техния план за развитие, но за СО, СОС има 

думата  вярва, че ще се постигне консенсус. 

 Г-н С. Младенов отбеляза, че неговите опасения продължават да стоят 

на дневен ред, тъй като това нещо е записано в целите на тази организация. 

Съзнава, че проекта има друга насоченост, но няма склонност да подкрепя 

инициативи на организация, която пропагандира наличието на полове, 

които не съществуват биологически. 

 Г-жа Е. Йорданова отбеляза, че след този дебат си дава сметка, че е 

наложително обществото да започне една дискусия, относно това какво 

означава терминологията джендър. Защото това беше една манипулация и 

едно голямо изкривяване, а тук става въпрос за социални роли. Промива се 

мозъка на обществото и се създават едни внушения, които нямат нищо общо 

с нищо. 

Но лично ще се ангажира пред комисията ще прочете целия проект и тук в 

дейностите няма нищо, което да говори за намеренията за този термин, 

които се внушават. Въпросът е, че ако не може да се смени центъра ще се 

контролира центъра и участието на СО в този проект. Ще следи навлизането 

в тази територия на групи граждани извън традиционните въпроси свързани 

с равенството между мъжете и жените. 

 

След представянето на доклада и въз основа на състоялите се 

разисквания и предвид положително становище на ПК по финанси и 

бюджет, г-жа Ц. Заркин подложи на гласуване решението на комисията: 

 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Общо гласували: 
в т.ч.: 

 

8 

За 5 

Против 3 

Въздържали се Няма 

Цветелина Симеонова-Заркин -за 

Станислав Младенов – против 

Екатерина Йорданова - за 

Саад Алуани -за 

Пламена Терзирадева-Велкова –за 

Диян Стаматов-за 

Иван Алексиев - против 

Емил Димитров - против 

 

 

По доп. т. 1 от дневния ред: 

 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-155/23/07.06.2024 г. относно даване на съгласие 

за включване на Столична община като партньор в проектно предложение 

с наименование „Създаване на център за приобщаващо вземане на решения 

на местно ниво“ (Creating Hub for Inclusive Local Decision-making, 

C.H.I.L.D), по покана за набиране на проектни предложения Права на 

детето и детско участие /Rights of the child and children’s participation 

(CERV-2024-CHILD)/ по програма „Граждани, равенство, права и 

ценности“  към Европейската комисия с вносители Надежда Бачева – зам.-

кмет на СО, Направление „Социални дейности и интеграция на хора с 

увреждания“ и Никола Барбутов – зам.-кмет на СО, Направление 

„Европейски политики, международна дейност и туризъм“. 

 

 Г-жа Светлана Ангелова – Директор на Дирекция „Интеграция на хора 

с увреждания“, отбеляза, че доклада е представен на последното заседание 

от г-жа Н. Бачева. Съобразили са предложенията на комисията и доклад е 

коригиран, конкретизиран е. Самата целева група е записано да бъдат деца 

над 16 годишна възраст и младежи. Също така подробно са изпратили в 

понеделник пълна информация по отношение на кандидатстването по този 

проект, поканата, която са получили от водещия партньор Испания. 

Основната цел на проекта е да се насърчи участието на децата над 16 години 

и младежи в процеса на гражданското им образование с помощта на 

цифрови технологии. СО е водещ партньор заедно със още седем държави. 

Основните дейности, които ще се изпълняват е фазата на проучване, т.е. 

целевата група от деца и младежи над 16 години. Участие във създаването 

на местен детски съвет. Също така ще се създаде цифрово приложение в 

което децата над 16 годишна възраст и младежи ще могат свободно да 
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общуват и да изразяват своето мнение. Това цифрово приложение ще бъде 

изработено от водещия партньор Испания и организиране на обучителен 

семинар. Общата стойност на самия проект е 342 400 евро. Предвидения 

бюджет за Столична община е 42 372 евро, като 90% са безвъзмездна 

финансова помощ и 10 % трябва да осигури Столична община. 

 Г-жа Ц. Заркин благодари, че са отразени всички изказани 

съображения по време на предходното заседание. 

 Г-жа Е. Йорданова отбеляза, че всичко което е било като забележки, 

включително стесняване на обхвата на целевата група е отразен. Няма вече 

забележки към доклада. Още повече, че Столична община ще бъде в 

качеството на водещ партньор, което е много важно.  

Преви същото предложение представители от комисията да бъдат включени 

в проекта за да има намеса във всяка фаза и да се контролира какво е 

съдържанието, как се развива проекта и какво ще се предлага на децата.  

Преди да се произнесе Столична община по отношение на заключителния 

документ, този документ да бъде разгледан в ПК по МСТЕПП. 

 Г-н Д. Стаматов отчете направените позитивни корекции. Ще помоли 

занапред да една забележка е, че хората над 16 годишна възраст не са деца. 

Те имат права да работят. Над 16 год. те трябва да са запознати със всички 

свои права и ангажименти. 

 

След представянето на доклада, въз основа на състоялите се 

разисквания и предвид положително становище на ПК по финанси и 

бюджет, г-жа Ц. Заркин подложи на гласуване решението на комисията: 
 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

 

7 

За 5 

Против 2 

Въздържали се Няма 

Цветелина Симеонова-Заркин -за 

Екатерина Йорданова - за 

Саад Алуани -за 

Пламена Терзирадева-Велкова –за 

Диян Стаматов-за 

Иван Алексиев - против 

Емил Димитров - против 

 

В т. Разни, г-жа М. Гончева от името на г-н Барбутов сподели информация. 

София участва в изпълнителния комитет на ЮРОСИТИС. На официален 

форум на мрежата в който г-н Барбутов участва, Столична община е избрана 
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и е включена с общо четирите града, които участват в този изпълнителен 

комитет. Към днешна тата обхваща повече от 200 големи градове в Европа 

и 38 държави в които правят политиките за градско развитие. Участвайки в 

този комитет София ще има възможност да участва във приоритизиране, да 

се слага акцента върху социалната политика и дигитализацията.  

В ЮРОСИТИС София е член повече от 10 години, но за първи път участва 

във изпълнителния комитет, което дава много нови възможности. Вече има 

покана София да се включи в едно проектно кандидатстване по Програма 

Хоризонт за което ще дадат информация допълнително. 

Ценното е, че сега има информация за програмите и предстоящите покани, 

които ще бъдат отворени месеци преди реално да стартира самата сесия за 

набиране на проектни предложения, което дава голяма възможност на 

София да приоритизира и да работи по политиките за градско развитие, да 

привлича средства и инвестиции, както и да поддържа контакт със всички 

тези членове на организацията. 

 Г-жа Ц. Заркин изказа мнение, че това е наистина огромен  успех. 

Помоли да дават информация своевременно за да може комисията да 

участва във процесите по приоритизация на политиките. 

 Г-жа Е. Йорданова обърна внимание, че 10 години участие на 

Столична община във ЮРОСИТИС доказва и е утъпквала пътя за да може в 

момента да има това признание. И затова трябва повече критика по време на 

кампании, но смирени и заедно по време на работа, защото между 

кампаниите излизат на преден план позитивите. Това е колективна работа и 

тя трябва да бъде оценявана по достойнство.  

 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 10.49 часа, г-жа Цветелина 

Симеонова-Заркин  закри заседанието на комисията. 

 

Протоколът е изготвен на 14.06.2024  г.  

Изготвил: П 

 

И. Благова -старши  

експерт 

 
Председател на постоянната  

комисия по международно 

сътрудничество и туризъм, 

европейски програми и 

проекти: П 

Цветелина 

Симеонова-Заркин 
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